
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. december 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 77
Er ministeren fortsat af den opfattelse, at det er op til kommunerne at beslutte,
om de ønsker vindmøller i deres kommune, og hvilken afstand de ønsker, der
skal være mellem vindmøllerne og beboelse, sådan som ministeren oplyste
det i et samråd i miljøudvalget d. 28. juni 2013, hvor ministeren svarede på et
spørgsmål om afstande til vindmøller og kommunernes indflydelse herpå:
"Det er jo op til kommunerne, de kan jo vælge at flytte møllerne længere væk.
Det kan de allerede i dag i deres planlægning, og det synes jeg sådan set
godt man kan opfordre kommunerne til at tænke lidt over, og vi har endda sat
en pulje af penge af, til at de kan opkøbe jord, så de kan vælge at flytte dem
væk." Og videre fortsatte ministeren; "på den måde er kommunerne jo ene-
vældige i deres kommuner"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. december 2013.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Schmidt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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